
Skolans ordningsregler – Lättlästa instruktioner  

 

1. Varför har vi regler? 

Regler bidrar till att skolan är en säker och trevlig plats. De främjar inlärningen och allas 

välbefinnande. 

________________________________________ 

2. Elevernas rättigheter 

•    Du har rätt att gå i skolan i en trygg miljö. 

•    Du ska behandlas rättvist. 

•    Du har rätt till privathet och integritet. 

Elevernas ansvar 

•    Du måste delta i lektionerna och göra dina läxor. 

•    Du måste uppföra dig på ett lämpligt sätt och vara vänlig. 

•    Du är ansvarig för dina ord och handlingar. 

________________________________________ 

3. Gott uppförande och säkerhet 

•    Hälsa, tacka och hjälp andra. Använd ett artigt språk. 

•    Låt andra arbeta i lugn och ro. 

•    Kom i tid till lektionerna och ta med dig nödvändig utrustning. 

•    Klä dig lämpligt enligt väder och situation. 

•    Mobba inte. Berätta om mobbning för en vuxen*.  

*Mobbning är att någon medvetet sårar en annan person. Det kan vara elaka ord, öknamn, knuffar, 

utfrysning från en grupp eller mobbning på internet. Mobbning är alltid fel och måste anmälas till 

en vuxen. 

________________________________________ 

4. Rörelse och rekreation 

•    Håll dig på skolans område under rasterna. 

•    Rör dig lugnt inomhus. 

•    Var en rättvis kompis i lekar och aktiviteter. 



•    Förvara cyklar och andra transportmedel på avsedd plats. 

•    Använd cykelhjälm och reflexer. 

•    Gå hem direkt efter skoldagens slut.  

 

 

5. Renlighet och egendom 

•    Håll skolan ren.  

•    Ta hand om din egen och skolans egendom. 

•    Ta inte någon annans egendom utan tillstånd. 

________________________________________ 

6. Telefoner och enheter 

•    Använd inte din telefon under lektionen utan lärarens tillstånd. 

•    Förvara din telefon i ryggsäcken eller väskan under hela skoldagen. 

•    Du får alltid ringa nödnummer. 

•    Läraren kan konfiskera din telefon om den stör undervisningen. Du får tillbaka den vid slutet av 

dagen. 

•    Skolan ansvarar inte för förlorade eller trasiga telefoner eller andra apparater. 

Datorer och sociala medier 

•    Använd endast skolans enheter för skolarbete. 

•    Ta endast bilder av personer som har gett sitt tillstånd. 

•    Dela inte bilder, videor eller ljudinspelningar utan tillstånd. 

•    Kopiera inte text eller bilder utan att ange källan. 

________________________________________ 

7. Berusningsmedel och farliga föremål 

•    Alkohol, tobaksprodukter, snus, nikotinpåsar, droger, vapen eller andra farliga föremål får inte 

tas med till skolan eller användas i skolan. 

________________________________________ 

 



8. Om du bryter mot reglerna 

Konsekvenserna kan vara: 

•    Fostrande samtal 

•    Kvarsittning 

•    Avlägsning från lektionen eller skolan 

•    Hemuppgifter 

•    Städning 

•    Skriftlig varning 

•    Avstängning för viss tid 

 

Lärares och rektors rättigheter och skyldigheter 

•    Lärare och rektorer får kontrollera elevernas tillhörigheter och konfiskera farliga föremål eller 

ämnen. 

•    Om situationen kräver det får de vid behov använda våld. 

 

Om trakasserier, mobbning eller våld förekommer i skolan eller på vägen till skolan måste läraren 

och rektorn anmäla detta till vårdnadshavarna för både förövaren och offret. 

 

________________________________________ 

 

Reglerna gäller även för skolresor och evenemang utanför skolan. 


